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Møde, 29.8.2023 kl. 16.00-17.30 
Virtuelt 

Til stede: Anne Mette, Mia, Anne H, Camilla, Lea, Kirsten og Henrik 

 
Referat 

Mødet startede med en kort præsentationsrunde. 

1. Valg af ordstyrer og referent (B) 

Henrik  

2. Godkendelse af dagsordenen (B) 

Godkendt 

3. Forventninger og ideer til arbejdet i udvalget (samt foreløbige grupper) (D) 

• Brug af LinkedIn profilen. Alle forskningsprojekter hvor der indgår en 

samfundsmediciner er velkomne på siden. ANNE METTE fortsætter som ansvarlig 

• Brug af LinkedIn siden til også at kommentere/debattere på andre opslag af interesse 

for samfundsmedicinen, f.eks. kronikker. ANNE METTE lægger en kronik på så vi kan 

prøve formatet. 

• Forskningsdag, årligt tilbagevendende. Det er aftalt at det skal være i uge 3, det aftales 

TIRSDAG d. 16. JANUAR. Det er Aalborgs tur, HENRIK undersøger mulighederne på 

SUND. KIRSTEN spørger Laura om at deltage. Desuden vil også gerne KATERINA og 

CHRISTINE deltage i planlægningsarbejdet, andre er velkomne. Der kan fås link til 

hvidbogen fra MIA. 

• Nedsættelse af netværksgrupper med fælles interesser, f.eks. i metode som 

registerbaseret forskning, interventionsforskning, kvantitativ forskning eller 
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opgaverelateret (skrivning af artikler fra forskningstræning o.lign.). Grupperne skal være 

uformelle, men registreres med forperson. MIA og LEA udarbejder forslag med 

udgangspunkt i registerforskning. 

• Blande os i debatter, hvor der er behov for en samfundsmedicinsk forskningsvinkel. 

MIA har gjort opmærksom på os som gruppe i relevant forum. 

• Skrive debatindlæg som gruppe, når noget relevant dukker op 

4. Mødestruktur: 

Vi er for mange i forhold til de formelle regler (6-10 ifølge kommissorium) og vi skal i løbet 

af året finde en struktur for at overholde reglerne formelt 

Enighed om at de, der er interesserede i forskning skal have et forum, men at vi må 

tilpasse sprogbrug, økonomi mv til de ønsker som bestyrelsen har meldt ud. 

Vi kan måske blive nødt til at kalde nogle medlemmer af forskningsudvalget og andre 

medlemmer af f.eks. forskningsudvalgets netværksgruppe eller tilsvarende. 

Enighed om at vi må vise at det er en effektiv gruppe uanset hvordan vi organiserer os. 

Af hensyn til økonomi planlægger vi primært at mødes i den store gruppe pr. video og i 

forbindelse med forskningsdagen, forslag om mødefrekvens hver 2. måned. 

5. Udvalgets kommunikationsform: 

Forslag om at bruge en fælles platform til både mulighederne for chat og skrivning på 

samme dokumenter. Slack og Teams er muligheder, HENRIK undersøger om Teams kan 

bruges på browser uden installation på PC (som ikke alle har mulighed for), KIRSTEN 

undersøger om Onlime (som DASAMS bruger) kan være relevant. 
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6. Næste møde 

Uge 41, HENRIK sender Doodle ud 

Foreløbige punkter vil være planlægning af forskningsdag og netværksgrupper; fordeling af 

opgaver; udkast til årshjul; valg af kommunikationsplatform 

 

7. Eventuelt 

Intet 

 

O=orientering, D=drøftelse, B=beslutning 
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